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Protokół z posiedzenia Komisji Wspólnej 

Odbytego w dniu 23 listopada 2020 roku 

W formie hybrydowej 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Tomasz Bujok , Sekretarz Sylwester Foltyn , Skarbnik  

Damian Cieślar oraz 13 radnych: Roman Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski,  Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot,  

Andrzej Szalbót,  Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok 

 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  

 

Przewodniczący Rady Miasta powitał wszystkich przybyłych  jak i tych online i poprosił o 

przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji z dnia  3 listopada 2020 roku, który został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

2. Omawianie materiałów na sesję:  

 

a)  Skarbnik Damian Cieślar omówił projekt uchwały zmieniającą Wieloletnią Prognozę 

Finansową Miasta Wisła. Poinformował, że proponuje się wprowadzenie nowego 

przedsięwzięcia- kartę mieszkańca. Głosowanie: 12 „za”, 1 „wstrzymujący się”, 0 „przeciw”.

  

b) Uchwałę  zmieniającą budżet Miasta Wisła na rok 2020 omówił Skarbnik Damian Cieślar. 

Głosowanie: 12 „za”.  

 

c) Skarbnik Damian Cieślar  omówił projekt uchwały zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 

Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w sprawie określenia wysokości dziennych 

stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie miejscowej. 

Głosowanie: jednogłośnie „za”.  

 

d) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/510/2018 Rady miasta Wisła z dnia 25 stycznia 2018 

r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i 

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości jej pobrania i wykorzystania. Projekt uchwały omówił Sekretarz. Głosowanie:  

jednogłośnie 12 „za” 

 

e) Uchwała  w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania na terenie Wisły obiektów 
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małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz urządzeń, ich 

gabarytów, standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą 

być wykonane.  

             Projekt uchwały  w formie prezentacji multimedialnej omówił  Pan Bartosz  

Poniatowski. Poinformował, że  uchwała  dotyczy całej Wisły. Odbyły się  ekonsultacje 

społeczne w marcu, które  cieszyły się dużą  frekwencją oraz konsultacje  społeczne w 

czerwcu,  ale one nie cieszyły się tak dużym zainteresowaniem. Wpłynęło ponad 40 uwag, 

jednak mało wchodziły w merytorykę dokumentu. Następnie radni zadawali pytania do 

projektu uchwały, na które udzielał odpowiedzi Pan Poniatowski oraz Burmistrz.   

Wyniki głosowania  

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5  

 

 

f)  w sprawie nadania Statutu Wiślańskiemu Centrum Kultury  

 

Projekt uchwały omówił Sekretarz. Głosowanie: 13 „za”.  

 

 

g) w sprawie zmiany uchwały nr XIII/206/2019 Rady Miasta Wisła z dnia 19 grudnia 2019 

roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta Wisła na 2020 rok. 

Projekt uchwały omówił Sekretarz. Głosowanie: 13 „za”.  

 

 

 

h) zmieniająca uchwałę nr XXXVI/562/2014 Rady Miasta Wisła z dnia 27 marca 2014 r. w 

sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny  

 

Projekt uchwały omówił Skarbnik. Głosowanie: 11 „za”. 

 

 

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Wisła w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Kierownik GK przedstawiła projekt uchwały. Głosowanie: 12 „za”.   

 

 

                                                                         

 Ad.3 
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W sprawach bieżących poruszano następujące tematy: 

 

1. Działalnoś Zespołu Regionalnego Wisła. Burmistrz poinformował, że jest gotowy 

do współpracy z zespołem tylko musi być chęć z tej drugiej strony. W planie jest 

objęcie zespołu mecenatem WCK, ale trzeba sobie zdawać sprawę, że będzie się 

to wiązało z większym budżetem; 

2. Remont drogi wojewódzkiej. Radni zgłosili, że tymczasowa organizacja ruchu jest 

niezadowalająca a jakość robót tragiczna. Burmistrz stwierdził, że mimo wszystko 

widzi ogromny sens w tym remoncie, gdyż bez niego za niedługo odstawalibyśmy 

jako miejscowość turystyczna.  

3. Radny Tadeusz Pilch poprosił o składanie propozycji kontroli do Komisji 

Rewizyjnej. 

 

             Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady Miasta 

               Justyna Pilch                                                                                    Janusz Podżorski 

 

 


